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OBV-VERGADERING ALV 
3 APRIL 2025 

Aanwezig: 5 bestuursleden, 46 verenigingsleden 

Afwezig: Gerard Peelen 

1 OPENING VERGADERING 

Voorzitter a.i. Joska Hoppe opent de vergadering en schetst het bijzondere karakter ervan: Een vergadering 

met gedeeld verdriet, maar ook met vreugde omdat de vacatures van het bestuur weer bezet kunnen worden.  

DICK KOK 

We staan eerst even stil bij het verdriet over de ziekte van Dick Kok. Zijn overlijden op 9 februari op 73 -jarige 

leeftijd betekende een heel groot verlies voor zijn vrouw Jolanda en zijn familie, maar zeker ook voor de OBV. 

Dick vervulde zijn rol als voorzitter vanaf 2016 erg goed, mede door zijn jarenlange ervaring als wethouder. Hij 

was altijd rustig in de vergadering en hield het welzijn van de senioren van Abcoude-Baambrugge in het oog. 

Het grote netwerk waar hij over beschikte maakte soms het zoeken naar oplossingen makkelijker voor de OBV. 

Daarbij was op de achtergrond ook altijd de hulp van zijn vrouw Jolanda die een nog groter netwerk heeft. Elly 

en ik houden nog steeds contact met Jolanda, dus over het netwerk hoeven we ons geen zorgen te maken. Fijn 

dat je hier ook aanwezig bent, Jolanda. Gelukkig heeft Dick nog meegekregen dat de subsidie aanvraag bij de 

gemeente gehonoreerd werd, en dat de trapleuningen geplaatst zouden worden bij de taluds van de A2. 

Wij hoorden van Jolanda dat Dick zich zorgen maakte over de invulling van de vacatures in het bestuur. Dat dat 

gelukt is komt straks aan de orde. Helaas kunnen we Dick dit bericht niet meer sturen; maar wie weet krijgt hij 

het nog mee, ik hoop het. Met een mooi afscheid in de dorpskerk en een memoriam van Dick in het eerste 

periodiek van dit jaar hebben we definitief afscheid genomen. Jolanda, we wensen je nogmaals namens het 

bestuur veel sterkte met dit grote verlies.  

ACTIVITEITEN 

Er is weer veel gebeurd het afgelopen jaar. U heeft het kunnen lezen in het sociaal jaarverslag van 2024 op 

pagina 9 en 11 in periodiek 1. Onze periodiek heeft nu een nieuw kleurrijk jasje, zodat de advertenties en de 

foto’s veel beter uitkomen. Het was een spannende beslissing om over te gaan naar een nieuwe drukker, maar 

het resultaat mag er zijn en het was nog voordeliger ook. We hebben ook positieve reacties ontvangen over de 

nieuwe look. Ons grafisch vormgeefster heeft hiertoe zeker bijgedragen, dankjewel Linda. 

2024 was bovendien ons jubileumjaar: 40 jaar OBV! We hebben dit kenbaar gemaakt door de firma van 

Walbeek drie bankjes te laten plaatsen: in Baambrugge bij De Vijf Bogen, in Abcoude in de tuin van Zorgvilla 

Ross en in de tuin van de Angstelborgh. Tevens hebben alle leden een notitieblokje ontvangen. U zag in 

periodiek 1 ook een afbeelding van een papiertje van dit blokje dat ergens op straat lag en iemand voor ons 

fotografeerde. Hierop hebben we een reactie gekregen van diegene die haar boodschappenlijstje herkende. Zij 

schreef dat het natuurlijk niet de bedoeling was dat het briefje op de grond terecht zou komen. Gelukkig heeft 

ze ’s avonds wel de erwtensoep die ze wilde maken op tafel kunnen zetten. 

Het jaarlijks uitje had een recordaantal deelnemers, en ook het sinterklaasfeest telde dit jaar aanzienlijk meer 

‘gelovigen’. Ten slotte was er nog de feestelijke bijeenkomst ter gelegenheid van het jubileum. 
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COMMISSIES 

De commissie Bouwen & Wonen had afgelopen jaar aandacht voor Zorgvilla Ross, de plannen van de ‘Bon-

gronden’ en de Hoogstraat 6-16. 

De commissie Verkeer & Veiligheid oogstte in 2024 veel succes met het veiliger maken van de Rijksstraatweg 

Baambrugge, de Westkanaaldijk en het voorzien van leuningen van de trappen bij de A2. De laatste zijn met 

een feestelijke bijeenkomst geopend in het bijzijn van de gemeente, de leden van de commissie V&V, bestuur 

en leden van de OBV. 

Ook in de Commissie Zorg & Welzijn was aandacht voor Zorgvilla Ross. In diverse periodieken verschenen 

inhoudelijke artikelen van Marianne Jonker en Ellen de Jong over o.a. de AED, eenzaamheid en thuiszorg. Het 

tiende Gouderdomdiner georganiseerd door Babette van der Veen was wederom een succes. In tien jaar tijd 

hebben 101 deelnemers genoten van dit diner, dat altijd een geweldig samenzijn is met onbekenden.  

Uiteraard is nog vermeldingswaardig dat wij buiten het bestuur en de commissies ook nog een grote groep 

leden hebben die zich vrijwillig inzetten voor allerlei activiteiten. Zij leveren kopij voor de periodiek, 

controleren de tekst, voorzien alle exemplaren van adresstickers, dragen zorg voor de verspreiding van de 

boekjes, functioneren als chauffeurs bij het uitje. Wij zijn daar zeer blij mee want zonder deze grote groep kan 

de OBV niet bestaan. 

BESTUUR 

Een grote zorg van het bestuur in het afgelopen jaar was het vervullen van de vacatures in het bestuur. Door 

grote inzet van de bestuursleden is het ons gelukt personen te vinden die zich bereid verklaren om de 

vacatures in te vullen. Uiteraard gaan we deze kandidaten straks ter goedkeuring aan de vergadering 

voorleggen. Wij hopen natuurlijk op een goedkeuring zodat straks het bestuur weer voltallig kan functioneren. 

2 MEDEDELINGEN 

We hebben officieel afmeldingen voor deze vergadering gehad van: Gerard Peelen, Gerda Pietersen, Karin van 

Staveloo, Lena de Groot, Irma en Tom van den Berg, Marja Becker en René Borst. Bij punt 10 van de agenda 

moet de continuïteitscommissie aan de commissies toegevoegd worden.  

3 VERSLAG ALV 2024 

Het verslag ALV van 21 maart 2024 staat op onze website. Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld door 

de vergadering, met dank aan de notulisten Elly en Joska. 

4 VASTSTELLING SOCIAAL JAARVERSLAG 2024  

Dit verslag staat op de website en op pagina 9 en 11 in periodiek 1. Het verslag wordt goedgekeurd en 

vastgesteld door de vergadering. 

5 VASTSTELLING FINANCIEEL JAARVERSLAG 2024  

Penningmeester Frank Borreman licht het verslag toe. De contributie moest wat omhoog (€ 2,50), de 

advertenties kostten iets meer, en we kregen € 1650 subsidie van gemeente De Ronde Venen.  

Die subsidie is een zgn. projectsubsidie; hij kan elk jaar opnieuw worden aangevraagd, met een motivatie 

waarom, en toekenning is geen garantie. Ons doel voor deze aanvraag was het aanbieden van drie bankjes om 

ons 40-jarig bestaan te memoreren. Mede dankzij het netwerk van Dick Kok hebben wij inmiddels een vast 

aanspreekpunt (wethouder) bij de gemeente. 

https://obv-abcoude-baambrugge.nl/wp-content/uploads/2024/04/Verslag-ALV-2024-concept.pdf
https://obv-abcoude-baambrugge.nl/wp-content/uploads/2025/03/Sociaalverslag-2024.pdf
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Er zijn nu 1020 leden; we zijn daarmee wel een van de grootste verenigingen van de gemeente. Zorgpunt is wel 

dat er een afname is van het ledenbestand. We mogen met het oog op de AVG geen beroep meer doen op 

adresgegevens van de gemeente. We denken na over ledenwerfacties. Oproep aan alle leden: probeer mensen 

te verleiden lid te worden, geef het lidmaatschap bijvoorbeeld als verjaarscadeau aan iemand die alles al heeft! 

John Slingerland heeft DE fout in de periodiek gevonden: in de kop van het financieel jaarverslag op pagina 12 

van de periodiek staat 2023 terwijl het gaat over 2024. (op de website staat het wel goed – fjb) Ook is er een 

voorstel om, met het oog op de leesbaarheid, de bedragen af te ronden op hele euro’s. Frank gaat erover 

denken. 

Het financieel verslag wordt vervolgens goedgekeurd en vastgesteld door de vergadering. 

6 VERSLAG VAN DE KASCONTROLECOMMISSIE 2024  

Hans Jansen en Wim Verbree hebben de administratie en de balans aan een grondig onderzoek onderworpen 

en er zijn geen onregelmatigheden gevonden. Sterker nog: de vereniging staat er beter voor dan in vorige 

jaren. 

De kascommissie adviseert de leden om de penningmeester en bestuur decharge te verlenen voor het in 2024 

gevoerde beleid. De vergadering gaat akkoord. 

7 BENOEMING LID EN PLAATSVERVANGEND LID KASCONTROLECOMMISSIE 2025  

John Slingerland en Kees Telkamp zullen de kascommissie 2025 vormen. Carla Keijzer stelt zich beschikbaar als 

plaatsvervangend lid. Wim Verbree en Hans Jansen worden bedankt voor hun inzet in het afgelopen jaar. 

8 VASTSTELLING BEGROTING 2025  

Geen opmerkingen. De begroting is goedgekeurd.  

9 VASTSTELLING CONTRIBUTIE 2026  

Het bestuur heeft besloten geen contributieverhoging toe te passen voor 2026, dus die blijft € 12,50 per 

persoon of € 17,50 per adres. 

10. AFTREDING/BENOEMING BESTUURSLEDEN:  

AFTREDEND BESTUURSLID  

Jan Popping heeft half 2024 aangegeven om per vandaag te stoppen met het bestuurslidmaatschap van de 

OBV. Deze functie heeft Jan vanaf 2014 vervuld. Jan is een gedreven man die je in de vergadering niet kan 

missen. Soms moesten we hem even temmen om anderen ook de gelegenheid te geven zijn of haar verhaal te 

doen. Ook was hij altijd zeer actief in allerlei onderdelen die in de vereniging gaande waren. Het ‘contact met 

de gemeente’ dat Jan samen met Dick ondernam bracht nog wel eens een grote teleurstelling bij Jan. 

Jan was ook onderdeel van de commissie Z&W. Daarin bracht hij vele onderwerpen naar voren en daarover 

berichtte hij regelmatig in onze periodiek. Ook verzorgde hij jaarlijks het ‘marktoverzicht’. 

Jan is een bezig baasje en heeft nog veel andere vrijwillige functies. Om wat meer tijd te krijgen voor de familie 

en andere dingen besllot hij na 11 jaar te stoppen als bestuurslid, maar met pijn in zijn hart. Maar Jan laat ons 

niet vallen en hij zal ons nog zeker de komende tijd steunen op allerlei onderdelen. We gaan hem de titel 

Ambassadeur van de OBV geven. Jan, dank je wel voor de inzet die jij altijd gegeven hebt voor de OBV. We 

wensen je nog veel gezonde jaren samen met Marianne toe. Maar… we weten je te vinden!!! 

https://obv-abcoude-baambrugge.nl/wp-content/uploads/2025/03/Jaarverslag-2024-en-begroting-2025.pdf
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VOORZITTER 

Het bestuur stelt voor Gerard Peelen te benoemen voor de functie van voorzitter. Dick gaf zijn naam nog als 

suggestie. Van oorsprong was Gerard jarenlang leerkracht op verschillende basisscholen. Bij velen is hij is 

misschien bekend als de filmer en interviewer bij de TV de Ronde Venen. Ook was hij jarenlang voorzitter van 

Jeu de Boules Club Abcoude. Na een kennismakingsgesprek en het bijwonen van een bestuursvergadering 

heeft Gerard besloten deze functie op zich te willen nemen. Helaas kunnen we hem vandaag niet in persoon 

presenteren want Gerard is met vakantie. 

Cees Spanbroek: realiseert Gerard zich dat het voorzitterschap veel werk is. Daarom is hij ermee gestopt bij de 

Jeu de Boules Club. Joska: daarover is gesproken en Gerard realiseert zich dat. 

De vergadering gaat akkoord met het benoemen van Gerard Peelen tot voorzitter. 

SECRETARIS 

Het bestuur stelt voor Ina Bakker te benoemen voor de functie van secretariaat. Ina is eind vorig jaar na 40 jaar 

trouwe dienst gestopt bij de Belastingdienst. Zij was daar “van de letters en niet van de cijfers. Mijn werk 

bestond vooral uit het organiseren van themadagen, het maken van PowerPointpresentaties over ingewikkelde 

belastingcontroles en het redigeren en/of schrijven van teksten.” Daarnaast is zij al een aantal jaren als 

vrijwilliger actief o.a. bij het Cursusproject. Maar nu is er ruimte voor meer. Via Marianne Jonker zijn we in 

contact gekomen en hebben we een afspraak met elkaar gehad. Hoe blij kan je als bestuurslid zijn als iemand 

zo enthousiast is voor de functie van secretaris. Jarenlang hebben we deze functie niet kunnen vervullen. We 

heten daarom Ina van harte welkom. 

De vergadering gaat akkoord met het benoemen van Ina Bakker tot secretaris. 

BESTUURSLID  

Marianne Jonker is al een aantal jaren actief in de commissie Z&W. Sinds vorig jaar beheert ze samen met haar 

man Hans Jansen de OBV-website. Dit jaar heeft Marianne de knoop doorgehakt om het bestuur te versterken 

als algemeen lid van het bestuur. 

De vergadering gaat akkoord met het benoemen van Marianne Jonker tot bestuurslid. 

CONTINUÏTEITCOMMISSIE  

Een rechtspersoon zoals een vereniging moet volgens de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen een 

continuïteitscommissie hebben; dit staat ook in de statuten. Die commissie wordt gevormd door niet-

bestuurders. Zij vervangen het bestuur tijdelijk ‘in geval van ontstentenis of belet van alle bestuurders’. Zo 

voorkomen we dat de besluitvorming en daarmee de continuïteit van de vereniging vertraging oploopt. De 

continuïteitscommissie moet worden vastgelegd in de statuten. 

Aftreden bestuurslid Jan Popping zal samen met Hans Jansen onze continuïteitscommissie vormen. 

EN OOK NOG…  

Hennie de Vries is bereid de ledenadministratie te gaan beheren. 

Liesbeth Hengeveld en Marie-Madeleine Claassen zijn toegetreden tot commissie V&V. 

Ellen de Jong is de commissie Zorg & Welzijn gaan versterken. 
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Suzanne Bakker en Bert Keijzer hebben hulp geboden bij diverse activiteiten maar willen geen vaste 

bestuursfunctie. 

Hans Jansen heeft de website een visuele upgrade gegeven. Neem eens een kijkje op: https://obv-abcoude-

baambrugge.nl/  

Hier zullen we zeker gebruik van gaan maken. De werkwijze zal zeker veranderen de komende tijd. We kunnen 

en moeten immers gaan delegeren; het laatste half jaar was voor het bestuur heftig met te veel werk voor te 

weinig mensen. We hadden er weleens buikpijn van de vraag: gaat het goedkomen met de OBV? 

Als bestuur zijn we nu dus heel blij met de invulling van de vacatures in het bestuur en de aanvulling in de 

commissies. We zijn weer volledig, en nieuwe gezichten kunnen zorgen voor andere inzichten en geven een 

verfrissende input aan de OBV. 

11. RONDVRAAG  

Kees Telkamp vraagt aandacht voor Stichting Steunfonds de Ronde Venen. Voorwaarden zijn hetzelfde als die 

waaraan men moet voldoen bij gebruik van de Voedselbank. Zie ook pagina 38 van de periodiek. 

Bert van Walbeek mist bouwprojecten in Baambrugge in de informatie van de Commissie Bouwen en Wonen. 

Dit heeft al de aandacht van commissielid Henk Meijer. 

Henk Vos vraagt aandacht voor de diverse fietspaden die ‘tig keer’ opengebroken zijn geweest. Wim Verbree 

licht een en ander toe en tipt iedereen de gemeente te appen. Je krijgt altijd antwoord en het probleem wordt 

vaak snel opgelost. De gratis app waarmee je zaken als zwerfvuil, problemen met bestrating, en defecte 

straatverlichting kunt doorgeven is (sinds april 2024) BuitenBeter en is gratis te downloaden op uw 

smartphone. Zie https://www.buitenbeter.nl/ . 

Meneer Langeveld (bestuurslid polderbeweging) adviseert iedereen op 14 mei de documentaire Onder het 

Maaiveld te gaan zien in Tumult, een film over ‘de ongeziene wereld onder onze voeten’:  

https://cultuurhuisabcoude.nl/filmhuis-abcoude/.   

Joska:  

- Geef uw mailadres en mobiele telefoonnummer door. Frank voegt eraan toe dat we 65 leden zonder 

e-mailadres hebben (dat kan) en 45 zonder telefoonnummer. 

- Lever kopij voor de volgende periodiek voor 7 mei aan. 

Frank: het jaarlijkse uitje is op donderdag 3 juli. We gaan dan met een museumbus op een ‘ouderwets 

schoolreisje’. 

Carla Keijzer bedankt het bestuur voor het harde werk van de laatste maanden, Henk Vos sluit zich daarbij aan. 

De aanwezige leden vindt dat het etentje met het bestuur wel uit de verenigingskas betaald mag worden.  

12. SLUITING VAN DE VERGADERING 

Joska dankt eenieder voor zijn/haar aanwezigheid, en sluit de vergadering om 17:45 uur. Frits en Petra 

verzorgden weer een heerlijke maaltijd na afloop. 

https://obv-abcoude-baambrugge.nl/
https://obv-abcoude-baambrugge.nl/
https://www.buitenbeter.nl/
https://cultuurhuisabcoude.nl/filmhuis-abcoude/

